

**Representative Office of India
Ramallah**

Nalanda University, India – Admissions Open for Academic Year 2026–27

The Representative Office of India in Ramallah is pleased to inform students and academic institutions in Palestine that **Nalanda University** (established by an Act of Parliament of India), located in **Rajgir, Bihar**, has opened admissions for its **two-year postgraduate programmes (M.A. / M.Sc. / M.B.A.)** for the **Academic Year 2026–27**.

Nalanda University offers programmes in a wide range of disciplines, including:

- **Philosophy & Comparative Religions**
- **World Literature**
- **Ecology & Environment Studies**
- **Sustainable Development and Management**
- **International Relations and Peace Studies**
- **And several other interdisciplinary fields**

Nalanda University is located in the historic region of Nalanda, home to the ancient Nalanda Mahavihara, a UNESCO World Heritage Site, reflecting India's long tradition of learning and scholarly exchange. It provides a **distinctive international learning environment**, featuring:

- A **net-zero green campus** committed to sustainability
- A **diverse international student community**, with over **30% of students from more than 22 countries**
- A **network of scholarship opportunities** available for eligible applicants

Last date to apply: 15 June 2026

Academic session begins: First week of August 2026

For programme details, eligibility criteria, and application procedures, please visit:

<https://nalandauniv.edu.in>

For any further clarification, please contact:

Representative Office of India
Ramallah – Palestine

Tel: +970-2-2987472 / 76 / 78

Fax: +970-2-2987504

Email: cons.ramallah@mea.gov.in | repoff.ramallah@mea.gov.in

Website: <http://www.roiramallah.gov.in/>

Follow **India in Palestine** on: Facebook | Instagram | Twitter | YouTube

الممثلة الهندية رام الله

فتح باب القبول للعام الأكاديمي 2026-27 ، جامعة نالاندا، الهند

يسر الممثلة الهندية في رام الله أن تعلن للطلبة والمؤسسات الأكاديمية في فلسطين بأن جامعة نالاندا (التي تأسست بموجب قانون صادر عن البرلمان الهندي) ، والواقعة في راججير، بيهار، قد فتحت باب القبول لبرامج الدراسات العليا لمدة عامين (ماجستير الآداب / ماجستير العلوم / ماجستير إدارة الأعمال) للعام الأكاديمي 2026-27.

تقدم جامعة نالاندا برامج في مجموعة واسعة من التخصصات، بما في ذلك:

- الفلسفة والأديان المقارنة
- الأدب العالمي
- دراسات البيئة وعلم البيئة
- التنمية المستدامة والإدارة
- العلاقات الدولية ودراسات السلام
- والعديد من المجالات الأخرى المتداخلة

تقع الجامعة في منطقة نالاندا التاريخية، موطن "نالاندا ماهافيهارا" القديمة، وهي موقع مدرج على قائمة التراث العالمي لليونسكو ، مما يعكس تقاليد الهند العريقة في التعلم والتبادل المعرفي. توفر الجامعة بيئة تعليمية دولية متميزة ، تتميز بـ:

- حرم جامعي أخضر بصافي انبعاثات صفري ملتزم بالاستدامة
- مجتمع طلابي دولي متنوع، يضم أكثر من 30% من الطلاب من أكثر من 22 دولة
- شبكة من فرص المنح الدراسية المتاحة للمتقدمين المؤهلين

الموعد النهائي لتقديم الطلبات: 15 حزيران/يونيو 2026

بدء الفصل الأكاديمي: الأسبوع الأول من آب/أغسطس 2026

للمزيد من التفاصيل: يرجى زيارة <https://nalandauniv.edu.in>

لأي استفسارات إضافية، يرجى التواصل مع ممثلة الهند في رام الله – فلسطين:

- هاتف: +970-2-2987472 / 76 / 78
- فاكس: +970-2-2987504
- بريد إلكتروني: repoff.ramallah@mea.gov.in | cons.ramallah@mea.gov.in
- الموقع الإلكتروني: <http://www.roiramallah.gov.in>